

Vergaderdatum: 29 januari 2026

Aanwezig: Jos de Kleijne, Mayan Boonen, Michiel Elfadly, Tresi Lavaleije. Gerard van Oosteroom en Erwin Janssen

Afwezig met bericht:

Afwezig zonder bericht:

Belangstellende vanuit de wijk:

Opening:

Gerard opent de vergadering en heet iedereen welkom.

Notulen vergadering 4 december jl:

De notulen worden doorgenomen door Michiel omdat de laatste vergadering door Michiel is geleid. Enkele punten komen terug tijdens de vergadering. Tresi vraagt om opheldering “redactie nog niet helemaal gestopt”. Punt 5 van de agenda wordt dit behandeld, maar uiteindelijk wordt er besloten dit punt nu te bespreken. Michiel legt nogmaals uit dat de redactie nog niet is opgeheven. Er was veel onduidelijkheid tussen de redactieleden en voorzitters door miscommunicatie. Michiel licht toe dat er nu een duidelijke structuur is opgezet met betere communicatielijnen. Alle communicatie zou voortaan via de voorzitters naar Erik Maes gaan, die vervolgens contact heeft met de hoofdredacteur. De communicatie verliep niet goed en er was onduidelijkheid over de rollen en verantwoordelijkheden. Er is nu besloten dat de gezamenlijke flyer in 2026 twee keer uitgebracht gaat worden. De eerste editie zal gepland eind april of begin mei uitgebracht gaan worden, de definitieve datum wordt door de voorzitters tijdens de eerste volgende vergadering bepaald worden. De redactie van de afzonderlijke wijkraden zullen hun eigen input verzorgen. De redactie zal gezamenlijk met de voorzitters hun agenda's op elkaar afstemmen voor gelijktijdige uitgifte. Er is ook nog kort gesproken om ieder wijkraad hun eigen datum te kiezen, dit is na overleg besloten dit niet te doen. Eerstvolgend redactie overleg staat gepland op 2 maart as.

Verder geen op- en aanmerking de notulen worden goedgekeurd en de notulist wordt bedankt.

Gezinsdag Wijkraad Oost:

Gerard heeft eind december een gesprek gehad met Denise van Sociom over de Gezinsdag Oost. Hierbij zijn diverse ideeën en suggesties besproken. Denise opperde of het een idee zou zijn Pastoor Biest te benaderen men heeft een aanhanger met cateringfaciliteiten in hun beheer. De wijkraad zal contact opnemen met het bestuur van Pastoor Biest. Er staat nu een overleg gepland bij Sociom aankomende woensdag 4 februari as. Helaas heeft Gerard alleen vanuit een werkgroep lid een afmelding ontvangen, zodoende hebben wij nu twee afmeldingen ontvangen. Na kort overleg wordt er besloten om Sociom te benaderen of de afspraak verzet kan worden naar woensdag 18 februari as om 19.00uur. De Unit is dan ook geopend en kunnen wij gezamenlijk kijken naar de ruimte waar wij de Gezinsdag gaan organiseren. Erwin gaat een mail sturen aan Denise en Sacha van Sociom om de afspraak te verzetten naar woensdag 18 februari as. Tot slot gaat het bestuur van de wijkraad contact opnemen met de buurtvereniging Pastoor Biest om hen te benaderen of zij ook willen aansluiten bij de Gezinsdag en of zij materialen ter beschikking kunnen stellen.

Evaluatie Nieuwjaarsreceptie 2026:

Er zijn ongeveer 80 wijkbewoners geweest op de Nieuwjaarsreceptie. Ondanks de slechte weersomstandigheden was de opkomst goed. Er staat een stukje over de Nieuwjaarsreceptie op de website, alleen maar positieve reacties ontvangen. De rebus was een succes en zorgde een piek in websitebezoek, dit was ook terug te zien aan het aantal bezoeken van de website. Tresi en Mayan hadden op eigen initiatief een kinderhoekje gecreëerd met kleine prijsjes na het kleuren van een kleurplaat. Goed initiatief en voor herhaling vatbaar. Helaas zijn er weinig foto's gemaakt, dit was

vooraf niet goed gecommuniceerd. Volgend jaar vooraf melden dat er foto's gemaakt kunnen worden i.v.m. de AVG-wetgeving.

Ideeën website & flyer:

Er zijn recent weer enkele nieuwsberichten op de website geplaatst. Zoals eerder al besproken zullen er dit jaar weer twee flyers gemaakt gaan worden. Michiel is redactielid namens wijkraad Oost. Hij zal de eerstvolgende redactievergadering bijwonen. Michiel vraagt na te denken over onderwerpen die op de flyer kunnen komen. Tresi oppert om nog iets te vermelden over de mini-bieb. Er is namelijk een QR-code gemaakt en vervolgens verwijst naar een Instagram pagina. Een agenda van 2026 zou ook handig kunnen zijn, misschien iets over de gezinsdag vertellen als er iets meer bekend over is.

De leden zullen nadenken en dit melden bij Michiel.

Wijkraad Uitje 2026:

Zoals in de vorige vergadering besproken gaan wij contact opnemen met de groeter Jan Sieben om een afspraak te maken voor een rondleiding. Na kort overleg wordt er een voorkeur uitgesproken naar zaterdag 16 mei as. Erwin gaat met Jan Sieben contact opnemen en dit dan terugkoppelen aan de wijkraadleden. De rondleiding duurt ca. twee tot twee en half uur. Na de rondleiding zullen we de dag afsluiten met een borrel. Gerard geeft aan dat er ook nagevraagd moet worden of er ook een mogelijkheid is om het St. Anna Kasteel te bezoeken, Erwin gaat dit ook navragen. Wordt vervolgd.

Status geplande werkzaamheden wijk van Speyk:

Gerard heeft deze week een afspraak gehad met Ruud Custers over het plaatsen van twee nieuwe bankjes in het Weijerpark. Gerard heeft laten zien waar onze voorkeur naar uitgaat. De gemeente LVC gaat kijken of dit akkoord is. De locaties zijn; bij de kabouterboom in het Weijerpark en mogelijk bij het rustaltaar, wat de wijkraad nog zou willen laten opknappen. Dit project loopt nog steeds, Gerard is hier de contactpersoon. Ook is er gesproken over de status geplande werkzaamheden wijk van Speyk. Het is nog niet helemaal duidelijk wat er precies gaat gebeuren in de wijk van Speyk. Ruud Custers gaat dit nogmaals nakijken en zal Gerard contacteren. Gerard heeft wel laten weten dat als de plannen duidelijk zijn de gemeente wel de verantwoordelijk is om het aan de bewoners van de wijk te melden zodat zij vooraf goed geïnformeerd zijn. Dit zou eventueel met een informatieflyer kunnen. Gerard heeft aangegeven dat wij deze flyers eventueel wel willen bezorgen aan de bewoners, ca. 200 flyers zijn benodigd. Ruud Custers gaat dit oppakken en zal spoedig met een antwoord komen. Gerard zal de komende tijd Ruud Custers regelmatig contacteren over de status van de geplande werkzaamheden. Tresi vraagt of zij als wijkbewoonster ook de gemeente rechtstreeks hierover kan benaderen, natuurlijk kan dit altijd.

Nieuws uit de voorzittersoverleg wijkraden Boxmeer:

Michiel heeft namens de wijkraad het laatste voorzittersoverleg bezocht en de volgende punten werden besproken.

- Voortzetting flyer 2026 (redactie afspraken zijn vastgelegd)
- Communicatie en Verantwoordelijkheden
- Update AED (AED-project succesvol, toegankelijkheid wordt onderzocht)

Wat verder ter tafel komt:

SamenTuin heeft een nieuw project "de moestuin". Op zaterdag 28 februari organiseert SamenTuin een bijeenkomst over het moestuinieren op de nieuwe locatie Het Zand. Op deze dag zullen de plannen verteld worden en wordt duidelijk welke gewassen er geteeld gaan worden en waar de werkzaamheden uit bestaan. Het is misschien een idee om gezamenlijk met SamenTuin in het najaar iets te organiseren. Tresi gaat contact opnemen met Marisa over het tijdspad en of er interesse is.

Jos vraagt of het mogelijk is om bij de gemeente LvC navraag te doen over de huidige gladheidsbestrijding. Bij het begin van de Parklaan wordt de strooier stopgezet maar rijdt wel door de wijk bij het verlaten van de wijk wordt de strooier weer afgezet. De bewoners van de Parklaan vragen zich af of zij niet gewoon de strooiwagen kunnen laten aanstaan. Jos vraagt ook of het niet mogelijk is om zoutbakken te plaatsen in de wijken waar niet gestrooid gaat worden, de wijkbewoners kunnen dan op eigen initiatief strooien om de straten bereikbaar te houden.

Mayan vraagt of het bestuur van de wijkraad al iets heeft gedaan met het idee van Michiel over het idee betreffende MFA/MFC. Het bestuur heeft hier tijdens hun laatste overleg over gesproken en besloten te wachten tot er een werkgroep is gevormd.

Gerard meldt dat de gemeenteraad in september een motie heeft vastgesteld waarin het college wordt opgeroepen om een regeling vast te stellen voor de subsidiëring van alternatieven jaarwisselingsactiviteiten in de wijken en dorpen. Als wijkraad Oost gaan wij geen initiatief nemen voor alternatieven jaarwisselingsactiviteiten. Ook wil Gerard melden dat er een zelfbeheerovereenkomst wordt gemaakt zodat wijken zelf onderhoud kunnen doen aan groenperkjes in de wijk, hier staat een financiële vergoeding tegenover deze vergoeding zal aan de wijkraad overgemaakt gaan worden.

Rondvraag:

Geen vragen.

Tot slot bedankt de voorzitter de aanwezige leden en nodigt hun uit voor een drankje.

.

Sluiting om 21.30uur

De volgende vergadering staat gepland voor donderdag 5 maart 2026.